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Z A P I S N I K 
 
s redovne  sjednice Skupštine SPECIJALNE OLIMPIJADE HRVATSKE od 29.12.2022. 
godine održane u Zagrebu. Sjednica je započela u 16.00 sati.  
Svi predstavnici članova prethodno su dobili sve potrebne materijale.  
Predsjednik SOH Denis Sušac pozdravio je sve prisutne, utvrdio da smo kvorum morali 
popuniti putem sredstava komunikacije, te riječ predao nacionalnom direktoru Franji Horvatu. 
Odmah se pristupilo izboru radnih tijela. 
Za ovjerovitelje zapisnika predloženi su Vlado Strbad i Slađana Tatić i jednoglasno su 
izabrani. 
U verifikacijsko povjerenstvo predloženi su Mladen Modrić, Krunoslav Vragović i Jurica 
Hajsek i također jednoglasno izabrani.  
Zapisničar je nacionalni direktor Franjo Horvat sukladno Statutu, te je skupština to 
jednoglasno potvrdila.  
Verifikacijsko povjerenstvo utvrdilo je da je prisutno 16 predstavnika članova Specijalne 
olimpijade Hrvatske od ukupno 43 punopravna člana s pravom glasa što znači da je prisutno 
više od jedne trećine i da su sve odluke pravovaljane. Fizički je prisutno 14 predstavnika dok 
su se dvije predstavnice uključile preko sredstava komunikacije. 
Sjednici su prisustvovali punopravni predstavnici udruga ili ustanova:  
Maja Klokočki – Centar za rehabilitaciju Nada, Karlovac; 
Josip Geček – Udruga za osobe s intelektualnim teškoćama Međimurske županije, Čakovec; 
Mladen Modrić – Centar za rehabilitaciju Fra Ante Sekelez, Vrlika; 
Ivica Rabuzin – Centar za odgoj i obrazovanje Lug, Samobor; 
Sanja Prah – Srednja škola – Centar za odgoj i obrazovanje Zagreb; 
Sandra Jadrijević – Centar za autizam Zagreb; 
Branka Brčić Crnković – Ozana Dnevni centar za rehabilitaciju i radne aktivnosti; 
Vlado Strbad – Udruga za promicanje zdravlja i zdravog načina života osoba s posebnim 
potrebama, Zagreb; 
Ivan Dubravica – Centar za odgoj i obrazovanje Velika Gorica; 
Krunoslav Vragović – Centar za odgoj i obrazovanje Zajezda; 
Tomisalv Dubravčić – Udruga za osobe s intelektualnim oštećenjem "Golubica" Vukovar; 
Mario Gržin – Centar za rehabilitaciju Komarevo; 
Jurica Hajsek – Centar za rehabilitaciju Varaždin;  
Franjo Horvat – Športsko društvo Specijalni športovi Luč, Zaprešić. 
Putem sredstava komunikacije sjednici su prisustvovale i izjašnjavale se o točkama  
dnevnog reda.: 
Višnja Popović – Škola za odgoj i obrazovanje Pula i 
Sanja Biliškov – Udruga tjelesnih invalida Kaštela. 
Svi prisutni predstavnici imaju vjerodajnice. 
 
Na sjednici su bili prisutni i   
Denis Sušac – predsjednik SOH; 
Slađana Tatić – predsjednica UO SOH; 
Tomica Šoštar – predsjednik NO SOH; 
Marko Vrus i 
Nensi Oštrić. 
 
Zapisnik s prethodne sjednice Skupštine održane 12.05.2022. u Zagrebu usvojen je 
jednoglasno. 
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Predložen je sljedeći dnevni red: 
1. Izvješće o radu u proteklom razdoblju 
2. Financijsko izvješće o poslovanju za 2022. godinu 
3. Svjetske ljetne igre Specijalne olimpijade Berlin, 2023. godine 
4. Plan i program za 2023. godinu – kalendar događanja 
5. Financijski plan za 2023. godinu 
6. Standardi kvalitete, samozaštita, izbor medicinskog savjetnika 
7. Razno  

 
Dnevni red je usvojen jednoglasno. 
 
Točka 1. 
Izvješće o radu u proteklom razdoblju 
Svi su izvješće prethodno primili, razgovaralo se o provedbi drugog dijela programa Zima 
SOH 2022., skijaškim pripremama u Passo Tonale i klizačkim u Delnicama, te nabavi 
skijaške opreme.  
Izvješće je jednoglasno usvojeno. 
 
Točka 2.  
Financijsko izvješće o poslovanju u 2022. godini 
Materijale o financijama svi su prethodno primili. 
HOO je do sada izvršio sve refundacije i uplate naknada, iako je bilo nekih zastoja i 
kašnjenja. Da bi maksimalno iskoristili sredstva od HOO-a predviđena planom zatražili smo 
prenamjenu i dobili te nabavili skijašku opremu koja nam je prijeko potrebna. Iskoristili smo 
planirana sredstva u punom iznosu. Trenutno imamo 43 člana.  Članarine su uglavnom 
plaćene, ostala su još neke ustanove koje nisu platile članarinu. Neki su kazali da neće više 
biti članovi, a neki su rekli da će platiti. FHF grant i CRT grant sredstva su iskorištena 
sukladno projektu i poslana su izvješća. 
Izvješće je jednoglasno usvojeno. 
 
Točka 3.  
Svjetske ljetne igre Specijalne olimpijade Berlin, 2023. – izbor delegacije 
Predsjednik je iznio detalje o prehrani na igrama, ukratko: vegetarijanska prehrana.  
Trenutno smo u postupku registracije sudionika. Delegacija ukupno broji 19 članova. Svi su 
dostavili potrebne dokumente i upisani su u aplikaciju. Ukupno je upisano 25 osoba, od toga 
HOD; A-HOD, medicinarka, 4 trenera, 1 zamjenski trener, 12 športaša i 5 zamjenskih 
športaša. Svi su primili na znanje da se očekuju daljnje upute oko postupanja s cijepljenjem 
protiv covida. 
Predsjednik je dobio zadatak da odmah poslije nove godine rezervira avio karte za Berlin 
2023. budući da nam se uskoro zatvara aplikacija za unos tih podataka i to nam zapravo 
smanjuje manevarski prostor. 
Prijedlog je jednoglasno usvojen. 
 
Točka 4. 
Plan i program za 2023. godinu – kalendar događanja 
Plan su svi prethodno primili, ponovno se razgovaralo o zimskom programu i najavljen je 
natječaj početkom iduće godine.  
Plan je jednoglasno usvojen. 
 
Točka 5. 
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Financijski plan za 2023. godinu 
Svi su financijski plan prethodno primili a nacionalni direktor ga je pročitao. To ukratko 
iznosi 37.000 eura od strane HOO-a što je zapravo malo. Naravno prijaviti ćemo se i na CRT 
grant, FHF grant je odobren za 2023. Imamo obećanje Stevea da će skupljati sa NFCA kao i 
do sada, no ovaj put je fokus stavljen na igre u Berlinu i ciljani iznos je daleko veći. Neki od 
nas su i sudjelovali na početnom zoom događanju gdje je već premašen iznos od 10.000,00 
dolara. Rashodi su također vidljivi iz financijskog plana. Zbog prijelaza na euro iznosi su 
izraženi u eurima te naknada nacionalnom direktoru iznosi 14.400,00 eura ukupni trošak 
godišnje, naknada za knjigovodstvene usluge iznosi 720,00 eura godišnje. Članarina za 2023. 
iznosi 146,00 eura tj 133,00 za pravnu osobu i 13,00 eura za predstavnika udruge ili ustanove. 
Financijski plan je jednoglasno usvojen. 
 
Točka 6. 
Standardi kvalitete, samozaštita, izbor medicinskog savjetnika 
Svi su primili obrazac standarda kvalitete, koje smo ispunili i poslali prema SOI u svrhu 
redovite akreditacije SOH. Kratko se raspravljalo i standardi su prihvaćeni jednoglasno, a to 
znači da se skupština slaže s procjenom stanja u tom dokumentu. 
Također svi su primili i materijale o Samozaštiti. Predavanje na tu temu imali smo prošle 
godine na skupštini, a sada smo ponovili glavne postulate toga programa, a to je pet koraka za 
zaštitu športaša: naučiti činjenice, smanjiti priliku, razgovarati, prepoznati znakove 
zlostavljanja, odgovorno reagirati. Daje se na glasovanje da taj program Samozaštite uvrstimo 
u naše djelovanje iako smo i do sada radili prema tim pravilima, kao i preporuku korištenja 
materijala i u našim udrugama i ustanovama. Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 
Za medicinskog savjetnika kao jedan iskorak našeg djelovanja predložena je Maja Klokočki. 
Medicinski savjetnik pruža stručni savjet u vezi s medicinskim problemima s kojima se 
suočava zajednica osoba s intelektualnim poteškoćama. Maja Klokočki rođena 29.04.1982. 
ima licencu tj. odobrenje za samostalni rad magistre sestrinstva, redovito pohađa savjetovanja 
i zaposlena je u centru za rehabilitaciju na mjestu voditeljice medicinske službe.  
Prijedlog je usvojen jednoglasno te od sada svi koji trebaju stručni savjet o medicinskim 
problemima mogu se obratiti Maji. 
 
Točka 7. 
Razno 
Nastavilo se s raspravom o vegetarijanskom meniju na igrama u Berlinu 2023. ali kako je 
rasprava odmicala sve je bilo očitije neslaganje i iznijeti su mnogi nedostaci istog. Ubrzo smo 
se vratili na raspravu o zimskom programu. 
Sjednica je završila u 19.00 sati. 
 
Zapisničar:        Ovjerovitelji zapisnika: 
 
Franjo Horvat         Vlado Strbad 
 
 
 
 
        Slađana Tatić 
 
 


